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Anunci de l'Autoritat Portuària de València pel qual es convoca concurs públic per seleccionar 
una oferta per a l'atorgament d'una concessió administrativa per a l'Adequació i Explotació de les 
instal·lacions nàutic-esportives de la zona nord del Port de València. 
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15.12.2023 
 

Ajuntament de Barcelona 
 
Aprovació inicial de la modificació puntual del Pla especial urbanístic per a la regulació de 
l'equipament esportiu situat al passeig de la Vall d'Hebron 93-101, al districte d'Horta-Guinardó. 
 
Ajuntament dels Hostalets de Pierola 
 
Aprovació definitiva del Projecte d'obra ordinària d'instal·lació fotovoltaica a la piscina municipal. 
 
Ajuntament de la Pobla de Claramunt 
 
Aprovació inicial del procediment per a la concessió administrativa d'ús privatiu destinat a la 
prestació del servei de bar a les instal·lacions del Camp de Futbol. 
 
Ajuntament de Sabadell 
 
Atorgament de subvencions destinades a la promoció de l'esport, en la modalitat de promoció 
esport femení federat, convocatòria 2023. 
 
Atorgament de subvencions esportives, en la modalitat de promoció esportiva, convocatòria 
2023. 
 
Atorgament de subvencions esportives, en la modalitat de promoció de l'esport escolar en horari 
no lectiu, convocatòria 2022-2023. 
 
Aprovació inicial del Projecte d'enderroc de l'edifici de vestidors del Camp de Futbol de Gràcia. 

RECULL JURÍDIC - GSE  
 

https://www.boe.es/boe/dias/2023/12/15/pdfs/BOE-B-2023-37553.pdf
https://www.boe.es/boe/dias/2023/12/15/pdfs/BOE-B-2023-37553.pdf
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http://bop.diba.cat/anunci/3564421/aprovacio-inicial-del-procediment-per-a-la-concessio-administrativa-d-us-privatiu-destinat-a-la-prestacio-del-servei-de-bar-a-les-instal-lacions-del-camp-de-futbol-ajuntament-de-la-pobla-de-claramunt
http://bop.diba.cat/anunci/3564421/aprovacio-inicial-del-procediment-per-a-la-concessio-administrativa-d-us-privatiu-destinat-a-la-prestacio-del-servei-de-bar-a-les-instal-lacions-del-camp-de-futbol-ajuntament-de-la-pobla-de-claramunt
http://bop.diba.cat/anunci/3562076/atorgament-de-subvencions-destinades-a-la-promocio-de-l-esport-en-la-modalitat-de-promocio-esport-femeni-federat-convocatoria-2023-ajuntament-de-sabadell
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http://bop.diba.cat/anunci/3562053/atorgament-de-subvencions-esportives-en-la-modalitat-de-promocio-esportiva-convocatoria-2023-ajuntament-de-sabadell
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http://bop.diba.cat/anunci/3562064/atorgament-de-subvencions-esportives-en-la-modalitat-de-promocio-de-l-esport-escolar-en-horari-no-lectiu-convocatoria-2022-2023-ajuntament-de-sabadell
http://bop.diba.cat/anunci/3562064/atorgament-de-subvencions-esportives-en-la-modalitat-de-promocio-de-l-esport-escolar-en-horari-no-lectiu-convocatoria-2022-2023-ajuntament-de-sabadell
http://bop.diba.cat/anunci/3564364/aprovacio-inicial-del-projecte-d-enderroc-de-l-edifici-de-vestidors-del-camp-de-futbol-de-gracia-ajuntament-de-sabadell


 

 
 
 

ALTRES PUBLICACIONS D’INTERÈS 
 

 
CONSEJO SUPERIOR DE DEPORTES (CSD) 

Comunicat Oficial. Víctor Francos renuncia a la presidència del CSD  

Madrid, 14 de desembre de 2023.- En el dia d'avui, vull anunciar la meva renúncia al càrrec de 
president del Consell Superior d'Esports, una decisió meditada que atén raons professionals. 

Som a l'inici de la XV Legislatura i, amb aquesta, la formació d'un nou Govern, que obre un 
període d'estabilitat a l'esport espanyol. A causa de la meva voluntat, ja expressada a la Ministra 
Pilar Alegria, d'emprendre nous reptes professionals, és el moment que el Consell Superior 
d'Esports compti amb una persona al capdavant que assumeixi els nous reptes d'aquesta 
institució durant els propers quatre anys. 

Personalment, tanco una etapa apassionant en la política nacional iniciada de la mà del Ministre 
Salvador Illa, el març de l'any 2020 al Ministeri de Sanitat enfrontant-nos a la pandèmia, que tots 
patim, en el repte més gran que un servidor públic podia afrontar. 

Posteriorment, amb el Ministre Miquel Iceta, primer a Política Territorial i Funció Pública i després 
al Ministeri de Cultura i Esport, finalitzant aquesta etapa com a President del Consell Superior 
d'Esports on he intentat contribuir al desenvolupament de les polítiques públiques esportives 
d'aquest Govern , les més ambicioses de la història de l?esport espanyol. 

Vull agrair al president del Govern, Pedro Sánchez, les seves reiterades mostres de confiança 
en aquesta fase de la meva vida institucional. També els ministres i la ministra amb què he 
treballat, per haver-me brindat l'oportunitat de desenvolupar la meva vocació de servidor públic 
en un projecte progressista i transformador d'Espanya. 

SALA DE PREMSA – GOVERN.CAT 

Anna Caula: "L'esport femení català camina cap a la igualtat, però és a les nostres mans 
accelerar els canvis"  

• El Govern ha presentat el dossier ‘Dones i Esport Català 2023’, un document amb les xifres 
més rellevants i actuals de l’esport femení 

• En aquesta tendència positiva cap a la igualtat, destaca l’augment del 4% de llicències 
femenines entre el 2019 i el 2022, la paritat en l’ús de les instal·lacions esportives i la majoria 
de dones en l’alt rendiment 

La secretària general de l’Esport i de l’Activitat Física, Anna Caula i Paretas, i la directora 
executiva de l'Institut Català de les Dones (ICD), Èlia Soriano i Costa, han presidit avui la 
presentació del dossier ‘Dones i Esport Català 2023’, un document elaborat pel Govern que recull 
les dades sobre esport i activitat física més rellevants des de la mirada de gènere. Unes dades 
que mostren que “hem avançat en molts àmbits, però ens posa el repte d’accelerar els canvis, 
cosa que és a les nostres mans”, ha dit Anna Caula. 

El dossier estadístic ha estat elaborat conjuntament per l’Observatori Català de l’Esport, adscrit 
a l’Institut Nacional d’Educació Física de Catalunya (INEFC), i l’Observatori de la Igualtat de 
Gènere, òrgan adscrit a l’Institut Català de les Dones. L’informe mostra les dades i les 
estadístiques desagregades segons gènere sobre hàbits esportius en la vida quotidiana, pràctica 
esportiva a nivell escolar i universitari, competició, espais esportius, formació en l’àmbit de 
l’esport i mercat de treball, per tal de comprendre millor la situació de les dones en l’esport i 
promoure el canvi per aconseguir la igualtat efectiva en aquest àmbit. 

En un acte celebrat a l’INEFC Barcelona, davant la presència d’un centenar de clubs, federacions 
i representants de l’esport del país, Anna Caula, ha explicat que l’elaboració i presentació del 
dossier respon a la voluntat de “comprovar l’impacte que tenen les polítiques esportives en el 

https://www.csd.gob.es/es/comunicado-oficial
https://govern.cat/salapremsa/notes-premsa/565343/anna-caula-lesport-femeni-catala-camina-cap-igualtat-nostres-mans-accelerar-canvis
https://govern.cat/salapremsa/notes-premsa/565343/anna-caula-lesport-femeni-catala-camina-cap-igualtat-nostres-mans-accelerar-canvis
https://inefc.gencat.cat/ca/detalls/noticia/dossier-estadistic-dones-i-esport-catala-2023
https://inefc.gencat.cat/ca/detalls/noticia/dossier-dones-i-esport-presentacio


 

 
 
 

sector”, i que el document exposa que “hem fet moltes coses, hem avançat en diversos àmbits 
però queda feina per fer”. “Accelerar el canvi és a les nostres mans”, ha afegit. 

Anna Caula ha destacat com a aspectes d’aquesta tendència positiva cap a la paritat l’augment 
del 4% de llicències femenines entre el 2019 i el 2022, la paritat en l’ús de les instal·lacions 
esportives i la major presència de dones en l’alt rendiment. Cal, però, “canviar imaginaris i 
continuar generant referents i visibilitat, el principal objectiu que hem anat desplegant en la 
legislatura de l’esport femení” a través de diverses accions “noves i d’empoderament” i del suport 
econòmic encaminat al progrés de l’esport femení per avançar cap a la igualtat efectiva entre 
dones i homes en l’esport i l’activitat física. 
[...] 

SECRETARIA GENERAL DE L’ESPORT I L’ACTIVITAT FÍSICA (SGEAF) 

Presentat el còmic manga 'No tinc nom' per potenciar l'esport femení 

• El Govern treballa per a la igualtat d’oportunitats en la pràctica esportiva. Per aquest motiu, 
la secretària general de l’Esport i de l’Activitat Física, Anna Caula, juntament amb la 
representant territorial de l’Esport a Girona, Anna Julià, i el guionista Pau Fernández –amb 
el nom artístic de ‘Zule’-, han assistit al Saló del Manga, a l’Hospitalet de Llobregat, per 
presentar el còmic manga ‘Namea ga nai / No tinc nom’. 

Impulsat per la Secretaria General de l’Esport i l’Activitat Física, l’objectiu d’aquesta publicació 
és fomentar els valors de l’esport en l’etapa de l’adolescència i trencar estereotips de forma 
positiva. Es vol transmetre als i les adolescents dels beneficis de la pràctica esportiva en igualtat 
i sense estereotips. I és que, segons l’enquesta hàbits esportius escolars, s’observa un clara 
davallada en l’índex de la pràctica físico-esportiva en la transició de l’etapa de primària cap a la 
secundària, sobretot, en el col·lectiu femení. El motiu principal desencadenant d’aquest descens 
és la manca de motivació i la falta d’adaptació a les demandes de cada col·lectiu. 

“Abans de començar aquesta legislatura semblava que l’esport femení no existia, per això el nom 
del còmic representa una mica aquest fet. Per això, vam pensar i buscar altres maneres de 
comunicar i arribar a les persones. Amb un còmic manga volem fer entendre a les adolescents 
que no tenen per què deixar la pràctica esportiva”, ha comentat Anna Caula durant la presentació. 
I és que "la nostra idea és motivar i estimular, que sigui un projecte pedagògic. Volem que els 
futurs guions d’aquest còmic siguin construïts per tots, que hi hagi una participació de tothom, 
aportant idees per trencar estereotips. El còmic manga ha fet molta feina per incentivar la pràctica 
esportiva i, per això, volem obrir un imaginari que ens apropi a tots en la igualtat d’oportunitats, 
deixant de veure determinats esports com només de noies o només de nois.” 

L’origen del còmic d’esport femení 

En una visita a la fira del còmic a Sarrià de Ter, es va detectar el gran seguiment que tenen 
aquest tipus de publicacions entre la població adolescent i, per aquest motiu, des d’Esportcat - 
Generalitat de Catalunya es va proposar la seva creació per arribar al públic jove d’una manera 
lúdica i fomentar la sensibilització de la pràctica esportiva, sobretot en la vessant femenina i en 
diferents entorns. 
[...] 

INSTITUT NACIONAL D’EDUCACIÓ FÍSICA DE CATALUNYA (INEFC) 

Dossier estadístic ‘Dones i esport català’ 2023 

• Aquest estudi inclou les últimes dades sobre activitat física i esport a Catalunya amb 
perspectiva de gènere. 

https://esport.gencat.cat/ca/actualitat/nota-pres-comic-manga
https://inefc.gencat.cat/ca/detalls/noticia/dossier-estadistic-dones-i-esport-catala-2023


 

 
 
 

L’Institut Català de les Dones (ICD) i l’Institut Nacional d’Educació Física de Catalunya (INEFC) 
presenten l'informe 'Dones i esport català. Dossier estadístic 2023'. 

L’estudi ha estat elaborat per l’Observatori de la Igualtat de Gènere, òrgan adscrit a l’ICD i 
l’Observatori Català de l’Esport, adscrit a l’INEFC, que han decidit sumar esforços, una vegada 
més, per visibilitzar aquesta realitat a partir de l’elaboració d’un dossier estadístic, en el qual 
s’aglutinen les dades sobre esport i activitat física més rellevants des de la mirada de gènere. 

En aquest dossier es poden consultar dades desagregades segons gènere sobre hàbits esportius 
en la vida quotidiana, pràctica esportiva a nivell escolar i universitari, competició, espais 
esportius, formació en l’àmbit de l’esport i mercat de treball. Entre les novetats que incorpora, 
respecte a dossiers anteriors, destaca la publicació per primera vegada de dades relatives a les 
tipologies de dones practicants extrapolades a partir d’una anàlisi CHAID (Chi-Square Automatic 
Interaction Detector) i sobre l’ús dels pavellons esportius municipals de Catalunya segons 
gènere. En definitiva, les dades i les estadístiques presentades en aquest document ofereixen 
una oportunitat per comprendre millor la situació de les dones en l’esport i promoure el canvi per 
aconseguir una igualtat efectiva en aquest àmbit. 

INSTITUT BARCELONA ESPORTS (IBE) 

Barcelona acull el 25è TICB de Billar a tres bandes 

• El 25è Trofeu Internacional Ciutat de Barcelona (TICB) de Billar a tres bandes se celebrarà 
el 14, 15 i 16 de desembre. 

Repartida en dos icònics emplaçaments, la popular i tradicional competició de billar barcelonina 
torna a marcar el calendari de Nadal. El 14 i 15 de desembre els i les millors jugadores del món 
s’han citat, a les 16.00 hores, a les instal•lacions del Club Billar Barcelona al Teatre Coliseum per 
jugar les semifinals. El 16 de desembre es jugarà la gran final al Museu Olímpic i de l’Esport Joan 
Antoni Samaranch, també a les 16.00 hores. L’entrada serà gratuïta. 

El billar a tres bandes, modalitat en la qual es disputarà aquest prestigiós torneig, és una variant 
del billar carambola on el jugador o la jugadora ha de fer que la bola de joc colpegi les dues altres 
boles presents a la taula i, a més, ha de tocar almenys tres bandes abans d’impactar la segona 
bola. Aquesta disciplina requereix una gran habilitat i precisió, convertint-se en una de les variants 
més tècniques i espectaculars d’aquest esport. La combinació d’estratègia, càlcul i destresa fa 
del billar a tres bandes una disciplina apassionant tant per als i les esportistes com per al públic. 

BETEVÉ 

El millor billar a tres bandes, al Trofeu Internacional Ciutat de Barcelona 

La vint-i-cinquena edició del trofeu tindrà lloc entre el 14 i el 18 de desembre i comptarà amb 
jugadors com Fréderic Caudron, Dani Sánchez i Robinson Morales 

El Trofeu Internacional Ciutat de Barcelona de billar a tres bandes es disputarà entre el 14 i el 18 
de desembre i comptarà amb la presència de referències en aquest esport com Robinson 
Morales, Fréderic Caudron i Dani Sánchez en la que serà la vint-i-cinquena edició d’aquest 
torneig. 

El format del Trofeu Internacional Ciutat de Barcelona d’enguany 

El torneig constarà de dues fases. La primera es jugarà entre dijous, 14, i divendres, 15 de 
desembre, al Club Billar Barcelona i constarà de dos grups de quatre jugadors dels quals es 
classificaran els dos primers de cada grup. Aquests quatre jugadors s’enfrontaran en dues 
semifinals i una final que tancarà la primera fase del trofeu. Robinson Morales, guanyador del 
Campionat Nacional de Colòmbia i del Campionat Panamericà per equips, disputarà aquesta 
primera fase. 

La segona fase tindrà lloc dilluns, 18 de desembre, al Museu Olímpic i de l’Esport Joan Antoni 
Samaranch. En aquesta, el guanyador de la primera fase s’enfrontarà al set vegades campió del 

https://inefc.gencat.cat/web/.content/07_observatori/publicacions/informs/Dones-i-esport-catala-2023.pdf
https://ajuntament.barcelona.cat/esports/ca/noticies/barcelona-acull-el-25e-ticb-de-billar-a-tres-bandes-1350900
https://beteve.cat/esports/millor-billar-tres-bandes-trofeu-internacional-ciutat-barcelona/


 

 
 
 

món Fréderic Caudron i al quatre vegades campió del món Dani Sánchez en uns partits que 
decidiran qui s’endú la vint-i-cinquena edició del Trofeu Internacional Ciutat de Barcelona. 

Torna la Lliga catalana de waterpolo adaptat 

• La competició, patrocinada per Danfoss, arriba a la segona edició 

El pròxim dissabte, 16 de desembre, es disputarà la primera jornada de la Segona Lliga catalana 
Danfoss de waterpolo adaptat. Hi participaran tres equips catalans: el CN Barcelona, el CN 
Sabadell i el CN Terrassa. La competició s’allargarà fins a mitjans de maig amb la disputa d’un 
partit cada mes. 

La Lliga catalana Danfoss de waterpolo ability torna després de l’èxit aconseguit la temporada 
passada. El pròxim dissabte, 16 de desembre, es disputarà la primera jornada en què 
s’enfrontaran el Club Natació Barcelona, campió actual, i el CN Sabadell a la piscina de Can 
Llong. El tercer equip que disputa la competició, el CN Terrassa, descansarà en aquesta primera 
jornada. 

El waterpolo adaptat o ability és una modalitat esportiva que ha arribat fa pocs anys a Catalunya 
des d’Itàlia. Es tracta d’un esport que permet a totes aquelles persones amb diferents capacitats 
poder participar a la vegada amb un mateix esport. La competició, que tornarà a comptar amb el 
patrocini de Danfoss, empresa de tecnologia per a l’eficiència energètica, s’allargarà fins a 
mitjans de maig del 2024. 

PALCO 23 

Els preus de l'esport es mantenen a l'alça i augmenten un 2,3% al novembre 

• La inflació mensual dels serveis recreatius, esportius i culturals ha retrocedit quatre dècimes, 
cosa que no passava des del novembre del 2022. La variació anual del novembre només 
està per sota de l'octubre. 

Els preus de l'esport disminueixen la tendència alcista. Al novembre, l'Índex de Preus de Consum 
(IPC) dels serveis recreatius, esportius i culturals es va situar al 2,3%, quatre dècimes per sota 
del registre d'octubre, segons les dades publicades aquest divendres per l'Institut Nacional 
d'Estadística (INE). 

D'aquesta manera, l'índex de l'onzè mes de l'any ha deixat enrere el registre d'octubre, que amb 
un increment interanual del 2,7%, és el més gran del 2023. L'IPC del novembre, a més, iguala el 
del gener, març juliol i setembre, tots tres dècimes per sobre de les dades de febrer, abril, maig i 
juny, quan la taxa es va instal·lar en el 2%. 

Per subclasses de producte, les bicicletes van registrar una disminució anual del 0,5% al 
novembre. Així mateix, a la comparativa amb octubre, el preu de les bicicletes ha retrocedit un 
0,2%. A l'acumulat de l'any, les bicicletes registren un descens de preus del 0,8%. 

Per la seva banda, els serveis recreatius i esportius enfocats als espectadors van anotar una 
pujada del 5,1%, fet que suposa retrocedir en gairebé cinc punts el registre d'octubre, que es va 
situar al 10%. La xifra es manté lluny del màxim anual, que es va esdevenir al gener, quan la 
inflació d'aquest subgrup es va situar al 12,7%. 
[...] 

Gerard Esteva (Ufec): "Les administracions públiques han d'augmentar la seva ajuda a l'esport" 

• El president de la Unió de Federacions Esportives de Catalunya (Ufec) manté que "el model 
federatiu, que es basa en la dependència de les subvencions d’organismes públics, no ha de 
canviar". 

Més ajuda a l’esport i una defensa del model federatiu. Això és el que defensa Gerard Esteva, 
president de la Unió de Federacions Esportives de Catalunya (Ufec). El model federatiu depèn 
de les subvencions públiques, cosa que per al directiu “no ha de canviar”. Per Esteva, "s'ha 
d'incrementar el suport públic per part de l'administració a l'esport federat, les administracions i 
els clubs". Segons càlculs de la Ufec, “a Catalunya els ajuts a l'esport no arriben al 0,19% del 

https://beteve.cat/esports/torna-segona-lliga-catalana-waterpolo-adaptat/
https://www.palco23.com/entorno/los-precios-del-deporte-se-mantienen-al-alza-y-aumentan-un-23-en-noviembre
https://www.palco23.com/entorno/gerard-esteva-ufec-las-administraciones-publicas-deben-aumentar-su-ayuda-al-deporte


 

 
 
 

pressupost de la Generalitat, mentre que Suècia inverteix al voltant del 2% del pressupost a 
través de la seva Confederació Esportiva”. 

Pregunta: Com catalogaria la salut de l'esport català i espanyol actualment? 

Resposta: La salut de l'esport català és sorprenent. Ha tingut atacs per tots els fronts, tant polítics 
com a energètics i de mercat. Tot i així, ha aguantat estoicament i fins i tot ha crescut. A Espanya, 
ha seguit el mateix camí, i per això el cos de l'esport ha crescut. Han estat uns anys difícils amb 
el Covid-19 i la manca de suport d'organismes públics a l'esport. Podem dir que té una salut 
encomiable. 

P.: Des de l'explosió del Cas Rubials, s'ha posat en dubte la governança de les federacions 
esportives, s'han de fer canvis per a la bona governança? 

R.: El perfil de les federacions autonòmiques és diferent de les espanyoles, per la qual cosa el 
sistema d'elecció és diferent en tots dos casos. El Cas Rubiales no passa per un sistema d'elecció 
concret sinó perquè, en aquest cas, és un directiu que està fora de lloc i fa coses no conformes 
amb la legalitat. Això va ser un tema de gestió personal de qui lidera. Això pot passar a 
ajuntaments, administracions públiques i administracions privades. No és tant el sistema triat, 
sinó l'actitud de cadascun dels directius. 

P.: Què es pot fer per millorar-ho?  

R.: La Ufec ha fet un estudi per saber com gestiona l'esport a escala internacional. Escrivim com 
havien de funcionar els sistemes esportius a Catalunya. Un dels aspectes clau és la homologació 
mundial. No hem de tenir un sistema d'elecció de les assemblees i els directius massa diferent 
de la resta del món. Des de l'organització esportiva, hauríem de tenir la possibilitat d'estar 
homologats de la mateixa manera que les altres federacions esportives de països democràtics i 
moderns. A Catalunya tenim un sistema de compliance molt estricte amb sistemes de regulació 
externa que no permetrien que allò que ha succeït a les federacions espanyoles passi a les 
autonòmiques. 

P.: La Generalitat de Catalunya devia fins fa poques setmanes vint milions d'euros corresponents 
a la temporada 2020-2021 a la Unió de Federacions i la Unió de Consells de Catalunya. Quines 
accions faran perquè no es repeteixi? 

R.: És evident que les administracions públiques no funcionen amb l'eficiència i l'eficàcia que 
se'ls hauria d'exigir. La seva demora causa uns perjudicis molt importants a la gestió de les 
mateixes entitats esportives. Un altre problema que existeix està relacionat amb les subvencions, 
ja que paguen a posteriori aquelles activitats que són d'interès públic, sinó que hauria de fer un 
avenç i amortitzar el romanent per a la justificació final. 

P.: La Generalitat s'ha situat com un dels principals deutors de les federacions catalanes, quines 
reformes plantegen per canviar-ho? 

R.: La Generalitat assegura que aquest any han creat una subvenció a dos anys en comptes 
d'una i que avancen diverses partides pressupostàries. Han pagat al novembre el 60%, i per això 
no han avançat diners, sinó que han pagat el que ja s'havia fet. El finançament que la Generalitat 
no ha pagat a temps ha costat a les federacions 1,5 milions d'euros, i això no ho estan pagant. 
Si ho finances, has d'abonar els interessos. El darrer 20% del total de les subvencions a dos anys 
ho pagaran un cop s'hagi justificat tot, per això les federacions hauran de tornar a finançar la 
seva activitat. La Ufec ha fet de banc les federacions catalanes per valor de cinc milions d’euros. 
Ho hem fet per responsabilitat, perquè denunciem la situació i posem una situació sobre la taula. 

P.: Com ajuda la Ufec a federacions com la de patinatge o hoquei, que compten amb un alt 
nombre de federats, però no tenen alts ingressos, per augmentar la notorietat d'aquests esports 
al panorama global? 

R.: Com a Ufec tenim tres grans blocs de funcions. El primer és l'empresarial: tenim diversos 
negocis els rèdits dels quals reinvertim a les federacions; des del 50% del Grup Eurofitness fins 
a Unifer Sports, que és una asseguradora. Us oferim de forma gratuïta els serveis de gestió 
(comptabilitat, d'imatge, màrqueting i protocol, entre d'altres) a les federacions. Invertim fins a 2,6 



 

 
 
 

milions d'euros a l'any en serveis a les federacions. A més a més, fem de banc, finançant fins a 
cinc milions d'euros de costos de les federacions. El darrer bloc és el de lobby, o representació 
del conglomerat de federacions. Organitzem activitats com la Setmana Catalana, diverses fires 
de l'esport i la Festa de l'Esport Català, premiant els millors esportistes. 

P.: En quina situació es troba la plataforma over-the-top (OTT), Esportcat.tv? S'han instal·lat les 
1.300 càmeres que es van anunciar el 2021? 

R.: Comencem amb aquest projecte i teníem 100 càmeres ja instal·lades, però ens vam trobar 
amb la crisi de consums, que ens va provocar problemes financers a escala estructural important, 
i la manca de suports públics, sobretot per part de la Generalitat, que no va creure en la 
digitalització de l’esport català. Replantegem el projecte cap a un creixement orgànic. Estem 
convençuts que passar per l'OTT és el futur i donem suport al projecte. 

Víctor Francos renuncia a la presidència del CSD 

• El fins ara president del Consell Superior d'Esports (CSD) ha anunciat aquest dijous que 
renuncia al seu càrrec per "raons professionals" en un moment en què "s'obre un període 
d'estabilitat a l'esport espanyol". 

Víctor Francos diu adeu al CSD. El fins ara president del Consell Superior d'Esports (CSD), Víctor 
Francos, ha renunciat a càrrec aquest dijous, tal com ha revelat l'organisme en un comunicat. 

“El dia d'avui, vull anunciar la meva renúncia al càrrec de president del Consell Superior 
d'Esports, una decisió meditada que atén raons professionals; ens trobem a l'inici de la XV 
legislatura i, amb aquesta, la formació d'un nou Govern, que obre un període d'estabilitat a 
l'esport espanyol”, assenyala l'escrit. 

"A causa de la meva voluntat, ja expressada a la ministra Pilar Alegría, d'emprendre nous reptes 
professionals, és el moment que el CSD compti amb una persona al capdavant que assumeixi 
els nous reptes d'aquesta institució durant els propers quatre anys", afegeix. 

Francos estava al càrrec de president del CSD des del 12 de juny passat, quan va prendre el 
relleu de José Manuel Franco, que va deixar la presidència de l'organisme per presentar-se com 
a número u a la llista del Partit Socialista Obrer Espanyol (Psoe) al Senat. 

Víctor Francos és llicenciat en dret per la Universitat Autònoma de Barcelona (UAB) i abans de 
ser president del CSD ocupava el càrrec de secretari general d'Esport i Cultura. La seva etapa al 
capdavant de la secretaria general va estar marcada per l’aprovació de la nova Llei de l’Esport. 

De fet, el 30 de novembre passat, Francs va expressar obertament la seva predisposició a 
modificar la nova Llei de l'Esport, aprovada el 2022, “si algú està disposat a convèncer-lo”. 

Per a Francos, l'esport és un dels àmbits per treballar per la “igualtat de gènere” i va mostrar la 
“voluntat de desenvolupar la Llei de l'Esport per a la gent”. El president advoca per tenir una 
normativa “impregnada de feminisme”. 

“Hem viscut una injustícia històrica i no podem mirar cap a una altra banda; tenim l'obsessió que 
tota la normativa que es faci estigui impregnada de feminisme, del que cerca la igualtat de 
gènere”, va subratllar. 

Durant el seu mandat, Francos s'ha posicionat obertament al Cas Rubiales. Després del petó no 
consentit de l'expresident de la Reial Federació Espanyola de Futbol (Rfef) a Jenni Hermoso, el 
CSD va elevar al Tribunal Administratiu Esportiu (TAD) la denúncia contra Luis Rubiales perquè 
pogués ser expulsat del seu càrrec. 

......................................................................................................................................................... 
El present recull jurídic s’elabora amb caràcter informatiu per la Secció Jurídico Administrativa de la Gerència de Serveis 
d’Esports de la Diputació de Barcelona.   

Inclou la normativa publicada als diaris oficials (BOE, DOGC i BOP) rellevant en l’àmbit esportiu i/o dels ens locals així com altres 
informacions d’interès publicades en llocs webs d’institucions vinculades a l’àmbit esportiu o d’informació general. S’adjunten 
enllaços als documents per a la seva consulta. 

https://www.palco23.com/competiciones/victor-francos-renuncia-a-la-presidencia-del-csd

